

卫理公会以萨迦守望者 12-18/01/2023

正月第二个星期的祷告事项

1.世界

那鸿书 1:7 耶和华本为善，在患难的日子为人的保障，并且认得那些投靠祂的人。

【a】感恩，每个未知的明天都有全知的上帝时刻带领，使每一个危难都成为蒙恩的管道，让更多的人来到生命的主面前。

【b】愿全能的主在俄乌战争中大显权能，遏止草菅人命的暴政领导，速速搭救饱受战争蹂躏的人们，求怜悯的主大大开恩，避免军事开支继续增加而导致多国的资源供应继续短缺。

【c】愿全知的主在病毒不断变异的危机中大施拯救，怜悯世人的软弱，医治染疫病痛的人，保守各国的发展和运作不再因疫情而重挫。

2.国家

诗篇 5:8 耶和华啊，求祢因我的仇敌，凭祢的公义引领我，使祢的道路在我面前正直。

【a】感恩，我国人民在起伏的疫情与动荡的政局中，依然与在上掌权者同心合力坚守前进。

【b】恳求上帝安稳与巩固沙巴州的政局，赐下智慧和应变能力，以致各方政党在不同立场中，依然寻得最利国惠民的和平良策。

【c】恳求上帝严惩和拦阻一切侵犯司法独立的恶势力，赐给法官们无所畏惧的心，机智勇敢地面对人身安全的恐吓和政治的施压，坚固他们公正履行锄奸扶正的职责。

3.教会

约翰福音 15:16 不是你们拣选了我，是我拣选了你们；并且分派你们去结果子，叫你们的果子常存，使你们奉我的名，无论向父求什么，祂就赐给你们。

【a】感恩，上帝创造我们独特美好，各有恩赐，互为肢体，也供应教会各样的资源。

【b】甚愿上帝指引教会的领袖如何善用各自的恩赐和地上的资源，心怀普世，带着福音使命，在近处也在远处，在本族也在各族，殷勤做主工。

【c】甚愿上帝兴起更多委身祷告的基督徒，随时随地举起祷告的手，为国家、教会、家庭、职场儆醒守望，得知上帝的旨意并遵行之。

4.家庭

以弗所书 5:17 不要作糊涂人，要明白主的旨意如何。

【a】感恩，家人之间能够互相鼓励和彼此帮助，让我们更加坚强面对生活挑战。

【b】祈求上帝感动子女能够在主里孝敬父母，在忙碌的生活节奏中，常常与父母有优质的沟通和陪伴，也乐意供应父母生活中的物质需求。

【c】祈求上帝启发作父母的晓得如何视孩子为属灵产业，以真理去培育，以爱心去陪伴，常仰望主的智慧，不惹孩子的气。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 12-18/01/2023

Prayer items 2nd week of January

1.World

Nahum 1:7 The Lord is good, a strong guard in the day of trouble, and knows those who take refuge in Him.

[a] Give thanks for every unknown tomorrow is always led by our all-knowing God, so that every crisis becomes a channel of grace, and that more people come to the presence of the Lord of Life.

[b] May the Almighty show His power in the Russia-Ukraine war, stop the tyrannical leadership that trashes human life, bring quick relief to the war-torn people, and may our merciful Lord show His mercy, so that the resources of many countries will not continue to be in short supply as military expenditures continue to increase.

[c] May our all-knowing Lord render great deliverance in the crisis of the constant mutation of the coronavirus, have mercy on the weakness of the world, heal those suffering from the disease, and prevent the development and operation of all countries from being hindered by the epidemic.

2.Country

Psalm 5:8 Lead me, O Lord, in Thy righteousness because of my enemies, and make Thy ways right before me.

[a] Give thanks for despite the ups and downs of the epidemic and the turbulent political situation, Malaysians still unite with the authorities to keep moving forward.

[b] Beseech God to stabilise and consolidate the political situation in Sabah with wisdom and resilience so that all political parties, with different perspectives, can still find the best way to bring peace to the State, country and the people.

[c] Pray for God to severely punish and deter all evil forces that infringe on judicial independence, and to give judges who face threats of personal safety and political pressure courage and wisdom, so as to strengthen their impartiality when performing their duties in fighting crimes and upholding justice.

3.Church

John 15:16 You have not chosen me, but I have chosen you; And he appointed you to go and bear fruit, that your fruit may endure, so that the Father will give you whatever you ask in my name.

【a】 Give thanks for God created us uniquely beautiful, with each having spiritual gifts to be a part of the body of Christ, and also provide the church with all kinds of resources.

[b] May God show the leaders of the Church how to make good use of their gifts and earthly resources, with a universal mind and a mission of the Gospel, to diligently do the work of the Lord, near and far, among their people and ethnic groups.

[c] May God raise up more Christians who are committed to prayer, who raise their hands in prayer at all times and places, and keep watch over the country, the church, the family and the workplace to know God's will and to do it.

4. family

Ephesians 5:17 Do not be a fool, but understand what the will of the Lord is.

[a] Give thanks to God for family members can encourage and help each other, making us stronger in facing challenges of life.

[b] Pray to God that children will honour their parents in the Lord. In this busy pace of life, they can still have quality communication and company with their parents and are willing to provide for the needs of their parents.

[c] Ask God to enlighten parents on how to treat their children as spiritual possessions, to nurture them in truth, to accompany them in love, to always look to the wisdom of the Lord and not to anger or provoke them too.

Isakhar Pengawal Methodist 12-18/01/2023

Doa minggu kedua Januari

1. Dunia

Nahum 1:7 Tuhan itu baik, Dialah benteng pada masa kesesakan. Dia mengenal mereka yang berlindung pada-Nya.

[a] Bersyukur kepada Allah yang Maha Tahu atas pimpinan melalui setiap hari yang tidak diketahui, dan menjadikan setiap krisis sebagai saluran berkat untuk membawa lebih ramai orang kepada Tuhan, pemberi kehidupan.

[b] Berdoa agar Allah Maha Kuasa menguasai Perang Rusia-Ukraine, menghentikan kepimpinan zalim yang tidak mementingkan rakyatnya, dan menyelamatkan dengan segera orang yang dimusnahkan oleh peperangan. Berdoa agar Tuhan yang Maha Pengasih berbelas kasihan, dan menghalang peningkatan berterusan dalam perbelanjaan tentera yang akan mengurangkan sumber bekalan di negara-negara lain.

[c] Berdoa agar Allah Maha Tahu untuk menyelamatkan dunia dalam krisis virus yang bermutasi, mengasihani kelemahan dunia, menyembuhkan mereka yang menderita sebab pandemik, dan agar semua pembangunan dan operasi semua negara tidak akan dijejaskan oleh pandemic.

2. Negara

Mazmur 5:8 Pimpinlah aku, ya TUHAN, dalam perbenaran-Mu kerana musuh-musuhku – luruskanlah jalan-Mu di hadapanku.

[a] Bersyukur atas kerjasama rakyat negara kita dengan pihak berkuasa dalam menentang ancaman penularan Covid-19.

[b] Berdoa agar Allah menstabilkan dan mengukuhkan keadaan politik di Sabah, dan memberikan kebijaksanaan dan keupayaan untuk bertindak, agar semua parti politik, sesungguhnya berpendirian politik yang berbeza, akan sebulat suara dalam pemilihan strategi yang boleh membawa keamanan terbaik kepada negara dan rakyat.

[c] Berdoa agar Allah menghukum dan menyekat semua kuasa jahat yang melanggar pengasingan kuasa kehakiman; mengurniakan hakim-hakim dengan keberanian dan hemah untuk menghadapi ancaman terhadap keselamatan peribadi serta tekanan politik; dan menguatkan mereka untuk menjalani tugas mereka dalam membasmikan kejahatan dan menegakkan kebenaran dengan adil

3. Gereja

Yohanes 15:16 Bukan kamu yang memilih-Ku tetapi Aku yang memilihmu dan menyuruhmu berbuah lebat, dan buahmu itu haruslah kekal, maka apa sahaja yang kamu minta dalam nama-Ku, Bapa akan mengurniakannya kepadamu.

[a] Bersyukur kepada Allah atas ciptaan kita yang unik dan elok, dengan anugerah-anugerah tersendiri bersama dengan anggota yang lain, menjadi pelbagai sumber kepada gereja.

[b] Berdoa agar Allah membimbing para pemimpin gereja supaya menggunakan karunia setiap ahli beserta dengan sumber dunia serta berpandangan sejagat, bersungguh-sungguh menjangkau semua bangsa yang dekat, malah juga yang jauh

[c] Berdoa agar Allah membangkitkan lebih ramai orang Kristian yang komited untuk berdoa, bila-bila masa dan di mana sahaja, mengangkat tangan dan berjaga dalam doa untuk negara, gereja, keluarga, dan tempat kerja, malah juga mengetahui dan mengikuti kehendak Allah.

4. Keluarga

Efesus 5:17 Dengan demikian, janganlah bodoh, tetapi mengertilah kehendak Tuhan.

[a] Bersyukur atas galakan dan bantuan di antara ahli keluarga yang telah menguatkan kita untuk menghadapi cabaran hidup.

[b] Berdoalah agar Allah menggerakkan anak-anak supaya menghormati ibu bapa mereka dalam Tuhan; dalam kesibukan seharian, meluangkan masa untuk menjalinkan komunikasi berkualiti tinggi serta menemani ibu bapa mereka, dan menyediakan keperluan seharian mereka.

[c] Berdoalah agar Allah membantu ibu bapa supaya menganggap anak-anak mereka sebagai harta rohani, memelihara mereka dengan kebenaran, menemani mereka dengan kasih sayang, sentiasa bergantung kepada kebijaksanaan Tuhan, dan tidak menyakitkan hati mereka.